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Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł Nr 1/06

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej RM i Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM

z dnia 11 grudnia 2006 r.

Obecni członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta,

- Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej,

- Pani Agata Bronakowska - Zastępca Kierownika Wydziału

Finansowego UM,

- Pan Erazm Stefanowski - Inspektor w Wydziale

Finansowym UM.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

b) określenia wysokości rocznych stawek w podatku od środków

transportowych,

c) zmiany uchwały Nr XXX/290/05 Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia cen za przewozy

osób środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta

Augustowa,

d) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu

budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie.

2. Omówienie podatków i opłat miejscowych gdzie proponowane jest nie podejmowanie uchwał.

3. Sprawy różne.

Wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej RM i Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM otworzył Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji
do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM.

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1a

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski zapytał, dlaczego są dwie stawki podatkowe od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej
?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż rozbicia tego podatku dokonano w związku z sugestią podmiotów prowadzących drobną działalność
gospodarczą i był to ukłon w kierunku tychże przedsiębiorców. Przypomniał, iż przedsiębiorstwa, zatrudniające większą liczbę osób mają możliwość korzystania
ze zwolnień podatkowych

Pan Radny Jerzy Dobrowolski - stwierdził, iż nie zawsze wielkość zajmowanej powierzchni świadczy o dochodowości firmy.

Pani Joanna Lisek - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, iż w przypadku trudnej sytuacji finansowej osoby prowadzące działalność
gospodarczą mogą zwracać się do burmistrza o umorzenie podatku lub rozłożenie go na raty.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że przez kilka lat podatek od powierzchni użytkowych zajmowanych na działalność
gospodarczą był ustalany na maksymalnym poziomie, natomiast od zeszłego roku powierzchnie do 200 m2 nie są już objęte stawką maksymalną.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt
uchwały zaopiniowały pozytywnie 8 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1b

Pan Erazm Stefanowski - Inspektor w Wydziale Finansowym UM omówił projekt uchwały w sprawie określenia rocznych stawek w podatku od środków
transportowych.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski zapytał, na jakim poziomie zaproponowane stawki od środków transportowych kształtują się w stosunku do stawek ustalanych w
innych gminach ?

Pani Agata Bronakowska - Zastępca Kierownika Wydziału Finansowego poinformowała, iż w/w stawki kształtują się podobnie.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta poinformował, iż na naszej uchwale od środków transportowych wzorowały się inne gminy.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 
w podatku od środków transportowych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 9
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1c
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Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/290/05 Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia cen za przewozy osób środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta Augustowa.

Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych
chciałby zabrać głos w w/w sprawie ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poddał pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/290/05 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia cen za
przewozy osób środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta Augustowa. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1d

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały 
w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie.

Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych
chciałby zabrać głos w w/w sprawie ?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji do spraw Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poddał pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji 
w Augustowie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 2

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił podatki i opłaty miejscowe gdzie proponowane jest nie podejmowanie uchwał. Objaśnienie podatków i opłat
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, iż planowany jest znaczny wzrost podatku rolnego, bo aż o 25%, ale podyktowane
jest to ceną 1 kwintala żyta, która stanowi podstawę naliczenia podatku na 2007 rok.

Ad. pkt 3

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta poprosił Państwa Radnych 
o zastanowienie się nad składem osobowym Komitetu Organizacyjnego 
450 lecia nadania praw miejskich miastu Augustów.

Protokołowała Przewodniczył:

/Ewa Szczepańska/ Przewodniczący Komisji ds.

Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM

/Zbigniew Huszcza/

Wiceprzewodniczący

Komisji Rewizyjnej RM

/Jerzy Dobrowolski/
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